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Kulturudvalget

Til:

Dato:

Kulturministeren

24. juli 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 185
Vil ministeren kommentere Ritzau-telegrammet ”Sportsklubber dropper 
pædofilitjek” fra den 23. juli 2008 og herunder svare på:
- hvad ministerens holdning er til, at hver femte sportsklub på Fyn ikke 

indhenter børneattester, 
- hvordan ministeren vil sikre, at alle sportsklubber og idrætsforeninger 

indhenter den lovpligtige børneattest, 
- hvorvidt der er behov for, at der føres kontrol med klubberne for at sikre, at 

de indhenter børneattesterne, samt 

- hvorvidt den nye undersøgelse giver ministeren anledning til at skærpe 

lovgivningen, så det bliver nemmere at udskrive kontante bøder overfor de 

klubber, der ikke indhenter de lovpligtige børneattester?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfmabh@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Nødgaard

formand
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